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Zápis č. 16 z jednání Komise pro 
kulturu a památkovou péči Rady Olomouckého 
kraje dne 1. 12. 2022  
 
 

Přítomni: Nepřítomni (neomluveni): 

Hryzbilová Monika, Ing. 
Galová Lada, Mgr. 
Hecsková Lucie, Ing. 
Hasa Miroslav 
Haná�ková Andrea, Doc. Mgr., Ph.D. 
Macek Josef, Dis. 
Morávek Lukáa, Mgr. 
Komárek Vít 
Sokolová Milada, Ing. 
Bardoň Ivan 
Ťulpík Josef, Ing. – předseda 
}molíková Renáta, Ing. 
Auer Radovan 
 
 

 

 Omluveni: 

 Horký Jaromír 
ermáková Barbora, Mgr. 
John Frantiaek, RNDr. Mgr., Ph.D. 
 

 Hosté:  
}ůrek Jan Bc., radní pro kulturu a památkovou 
pé�i 
Flora Petr, Ing., vedoucí OSKPP 
Sychra David, vedoucí oddělení kultury 
OSKPP 

  Souaková Sabina, Mgr., vedoucí oddělení  
památkové pé�e OSKPP  
 Navrátil, Tomáa, Mgr., oddělení kultury 
 Novotný Oldřich, Mgr., oddělení kultury 
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Program: 

 
1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Vyhodnocení dotačního programu 05_04_Víceletá podpora významných 

kulturních projektů 

4. Různé  

1. Radní Bc. Jan }ůrek přivítal přítomné, předal jmenovací dekret novému �lenu 
komise Mgr. Jaroslavu Nýdeckému a předal slovo Radovanu Auerovi, kterého po dobu 
nepřítomnosti pověřil vedením jednání komise Ing. Josef Ťulpík, předseda komise. 

Radovan Auer zahájil jednání, přivítal přítomné.  

Je přítomno 12 �lenů komise, tato je usnáaeníschopná.  

2. Program byl schválen bez připomínek. 

3. Vyhodnocení dotačního programu 05_04_Víceletá podpora významných 
kulturních projektů 

Radovan Auer a radní Bc. Jan }ůrek okomentovali dota�ní program. Po�et �lenů 
komise se zvýail na 13. Proběhla diskuze o podobě tabulky, prosba, aby se v on-line 

verzi zobrazoval vrchní řádek s legendou, bude-li to technicky mo~né.  

Radovan Auer upozornil na to, ~e cca polovina �ástky z celkové alokace na víceletou 
podporu směřuje k akcím, které se konají přímo ve městě Olomouci.  

Dále se diskuze dotkla otázky bodování – po�et ú�astníků/po�et ú�inkujících, 

zahrani�ní produkce – zpřesnit. Po�et �lenů komise se zvýail na 14, dorazil předseda 
komise, který převzal řízení jednání. Proběhla debata o  ~ádosti o dotaci na pořádání 
akce Josefkol. 

Střet zájmů ohlásili tito �lenové komise: Mgr. Lada Galová (~ádost �. 16), Doc. Andrea 
Haná�ková (~ádost �. 14, 23), Miroslav Hasa (~ádost �. 14), Ing. Monika Hryzbilová 
(~ádost �. 22). 

Předseda Ing. Josef Ťulpík upozornil na regionální nerovnost při rozdělování krajských 
podpor. Konstatoval, ~e dota�ní peníze mají být rozdělovány rovnoměrně po celém 
kraji, co~ se u víceletých projektů nepodařilo. Je třeba pravidla upravit tak, aby byla 
maximálně spravedlivá a vstřícná pro vaechny ~adatele v rámci kraje. 

Dále po~ádal o předlo~ení v jaké finan�ní výai byly víceleté projekty podpořeny 
po  okresech. Bude v podkladech pro jednání příatí komise. 

Předseda navrhl, aby v zájmu spravedlivého rozdělení dotací, byly v jednoletých 
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projektech více podpořeny projekty z okrajových �ástí kraje a tím, alespoň �aste�ně, 
byly narovnány disproporce, které vznikly při víceletých projektech. 

Sou�ástí podkladů k hodnocení jednoletých projektů bude i historie projektů, které byly 
v minulosti ji~ podpořeny, a to 3 roky zpětně. 

S těmito návrhy vyjádřil souhlas radní Bc. Jan }ůrek. 

Komisi opustil 1 �len, po�et přítomných 13. 

Do formuláře ~ádosti bude vlo~ena vysvětlivka, ~e se jedná o po�et návatěvníků 
za  1  ro�ník. Evaluace – v rámci vyú�tování je odevzdávána závěre�ná zpráva. 

UK-KPP/16/1/2022 Vyhodnocení dotačního programu 05_04_Víceletá podpora 
významných kulturních projektů  

1 /  s c h v a l u j e    

Výsledek hlasování: Pro 13 / Proti 0 / Zdržel se 0 

 

4. Různé 

1) Doc. Andrea Haná�ková vznesla dotaz, jak bylo dále postupováno u ~ádosti na 
návratnou finan�ní výpomoc pro Divadlo Tramtarie, z.ú. Radní Bc. Jan }ůrek 
okomentoval, ~e ~ádost bude sta~ena, divadlu vypomů~e město, neskon�í tedy 
v mínusu.  

2) Bude sestaven návrh termínů jednání komise na příatí rok 2023 v plánu 
je  i  výjezdní jednání komise. 

3) Od 1. 12. 2022 do 31. 12. 2022 bude probíhat příjem nominací na Ceny 
Olomouckého kraje za přínos v oblasti kultury za rok 2022. Letoaní ro�ník 
přináaí dvě novinky, a to aktualizovanou kategorii za výjime�ný po�in v oblasti 
tradi�ní lidové kultury, do ní~ mohou být nominováni také ti, kteří se svými 
aktivitami významně zapsali v oblasti pé�e o kulturní dědictví. Dále pak je 
vyhláaena zcela nová kategorii za podporu v oblasti kultury, v jejím~ rámci 
budou oceněny osobnosti za mimořádné aktivity v oblasti podpory kulturních 
hodnot, mecenáaství a sponzoringu. Slavnostní ceremoniál proběhne 
v Moravském divadle Olomouc. 

Závěr jednání 
Doc. Andrea Haná�ková poděkovala odboru sportu, kultury a památkové pé�e, 
respektive oddělení kultury, za to, ~e v extrémně krátkém �ase připravilo kvalitní 
podklady k vyhodnocení dota�ního programu Víceleté podpory významných kulturních 
projektů.   
Předseda poděkoval přítomným za aktivní ú�ast a celkovou práci v letoaním roce 
2022, popřál �lenům komise krásné váno�ní svátky, hodně zdraví a úspěchů v příatím 
roce 2023. K přání se připojil radní Bc. Jan }ůrek.  
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V Olomouci 5. 12. 2022 

Zapsala: Mgr. Sabina Souaková                       

 

 

 

        Ing. Josef Ťulpík, v. r. 

                                                                                        předseda komise 

 

Vyjádření garanta:  


